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PROTOKÓŁ NR 0012.4.4.2021 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu  20 kwietnia 2021r. 

 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
3. Informacja w sprawie koncepcji utworzenia kompleksu  

ćwiczeniowo-szkoleniowego służb mundurowych.  
 

4. Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok, 
  

 Odpowiedź na skargę Miasta Jastrzębie-Zdrój na rozstrzygnięcie nadzorcze 
dotyczące uchwały  w sprawie nadania nazwy skwerowi w mieście Jastrzebie-
Zdrój. 

 
5. Wolne głosy i wnioski. 

 
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 marca 2021r. 

 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządu Terytorialnego – Tadeusz Markiewicz.  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
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Ad.3. 
Informacja w sprawie koncepcji utworzenia kompleksu  
ćwiczeniowo-szkoleniowego służb mundurowych.  
 
Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Jastrzębiu-Zdroju st. bryg. 
mgr inż. Wojciech Piechaczek wraz z Dyrektorem Zakładu Karnego 
 w Jastrzębiu-Zdroju. ppłk Wojciechem Emerlingiem przedstawili koncepcję 
powstania kompleksu ćwiczebno-szkoleniowego służb mundurowych, 
umiejscowionego na terenie, będącym w trwałym zarządzie Zakładu Karnego w 
Jastrzębiu-Zdroju.  Zaletą terenu jest znaczne oddalenie od zabudowy 
mieszkaniowej co pozwoliłoby na posadowienie trenażera pożarów i realizację 
ćwiczeń ogniowych generujących zadymienie. Kolejnym istotnym aspektem 
potrzeb szkoleniowych jest przestrzeń do szkolenia z zakresu ratownictwa 
wysokościowego i działań poszukiwawczo-ratowniczych szczególnie                            
z wykorzystaniem psów ratowniczych.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Niedawno było podpisane porozumienie na dość wysokim szczeblu, jest otwarta 
droga do realizacji tego przedsięwzięcia.  
 
Wojciech Emerling 
Z panem Komendantem podpisaliśmy porozumienie intencyjne, tak, aby można 
było tą ideę finalizować, przy wsparciu Ministra Michała Wosia, przy wsparciu 
Generała Państwowej Straży Pożarnej oraz Generała Służby Więziennej. 
Przychylność naszych przełożonych jest po tej stronie aby ten obiekt powstał.  
 
Wojciech Piechaczek  
Powstanie tego kompleksu stanowić będzie również element promocji naszego 
miasta na arenie nie tylko wojewódzkiej ale też i krajowej.  
 
W dalszej części Komisji radni wraz z gośćmi odbyli dyskusję dotyczącą 
udzielonej informacji na temat koncepcji oraz planów dotyczących utworzenia 
Kompleksu. W przyszłości z Kompleksu mogą korzystać OSP na ćwiczenia oraz 
klasy mundurowe funkcjonujące w mieście. Komendant Miejski PSP  zwrócił 
uwagę, iż sformalizowane partnerstwo miasta w postaci porozumienia byłoby 
bardzo istotne. 
 
Wojciech Piechaczek 
Pragnę zasygnalizować temat współpracy z Ośrodkiem Pomocy Społecznej, 
wskazać lukę, która pojawia się gdy do osoby chorej na covid należy wezwać 
pogotowie ratunkowe wchodząc do środka mieszkania. My nie jesteśmy od opieki 
nad ludźmi, było takie wezwanie z OPS, aby wejść do środka mieszkania po to,  
aby wezwać pogotowie ratunkowe. Sytuacja była jednak wątpliwa. Przesłanka 
zagrożenia życia dla nas jest kryterium do tego aby zastęp tam pojechał                              
i udzielał pomocy. Finalnie w tej sytuacji tak się stało, jednak sygnalizuję taki 
problem, występującej „luki’ w procedurze postępowania z osobą zarażoną covid.  
Drugi ważny problem to brak miejsca stałego lądowania śmigłowca ratunkowego 
LPR w porze nocnej. Najbliższe lądowiska to Pniówek, Mszana, Gołkowice. 
Zwracam uwagę na ten problem gdyż lądowisko takie byłoby niezwykle istotne 
dla mieszkańców naszego miasta.  
 
Prezentacja w formie wydruku stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Ad.4. 
Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
Przedstawione zostały szczegółowo zmiany w inwestycjach na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 
 
Omówiony materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 
  
 Odpowiedź na skargę Miasta Jastrzębie-Zdrój na rozstrzygnięcie nadzorcze 

dotyczące uchwały  w sprawie nadania nazwy skwerowi w mieście Jastrzebie-
Zdrój. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości.  

 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono.  
 
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 marca 2021r. 
 
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 16 marca 2021r.przyjęto jednogłośnie.  
 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji - Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim                        
za przybycie po czym zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

      Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

Tadeusz Markiewicz 


